

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Phillips moved, seconded by the Honourable Senator Flynn, P.C.:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Changes in Membership of Committees

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The names of the Honourable Senators LeBlanc (*Beauséjour*), Argue and Riel substituted for those of the Honourable Senators Le Moyne, Lucier and Molgat on the membership of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (*13th May, 1987*).

The name of the Honourable Senator Le Moyne substituted for that of the Honourable Senator Wood on the membership of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (*13th May, 1987*).

The name of the Honourable Senator Corbin substituted for that of the Honourable Senator Buckwold on the membership of the Special Committee of the Senate on the subject-matter of the Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto (*13th May, 1987*).

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Phillips propose, appuyé par l'honorable sénateur Flynn, P.C.,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Modifications de la composition des comités

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Les noms des honorables sénateurs Leblanc (*Saurel*), Argue et Riel substitués à ceux des honorables sénateurs Le Moyne, Lucier et Molgat sur la liste des membres du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration (*13 mai 1987*).

Le nom de l'honorable sénateur Le Moyne substitué à celui de l'honorable sénateur Wood sur la liste des membres du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration (*13 mai 1987*).

Le nom de l'honorable sénateur Corbin substitué à celui de l'honorable sénateur Buckwold sur la liste des membres du Comité spécial du Sénat sur la teneur du Projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes (*13 mai 1987*).

[Faint mirrored text from the reverse side of the page is visible through the paper.]